
Zápis ze členské schůze 
Spolku rodičů při ZŠ Velká Chuchle 

 
Dne 19.04. 2022 od 16.30 hod proběhla v budově školy členská schůze SR za účasti osob 
uvedených na připojené prezenční listině. 
Schůzi svolala, zahájila a předsedala jí předsedkyně Hana Lošťáková. 
 
Na programu jednání schůze byly tyto body: 

a. noví členové Rady Spolku v příštím školním roce 
b. seznámení s čerpáním finančních prostředků v tomto školním roce 
c. diskuse 

 
V příštím školním roce bude potřeba zvolit na místa místopředsedy a pokladníka nové členy 
Rady Spolku. S přítomnými bylo konzultováno možné složení budoucí Rady. Členové Rady 
pro příští školní rok budou voleni na schůzi v září 2022. 
 
Přítomné byly informovány, jak je v letošním školním roce nakládáno s finančními 
prostředky Spolku. Čerpání probíhá v souladu s plánovanými výdaji ze září 2021, pouze 
z důvodu složité situace v zimních měsících nemohlo probíhat bruslení v Černošicích a 
pravidelná návštěva ZOO byla letos nahrazena jinými aktivitami. 
 
V diskusi byly členy Spolku vzneseny následující podněty a dotazy: 
 

- zda by případná další vítaná akce družiny – např. návštěva kina, nemohla být 
výjimečně nabídnuta i dětem, které běžně družinu nenavštěvují 

- zvážit návštěvu nově vybudovaného Titan parku v Lahovicích 
- navázat se Správou lesa na spolupráci při vysazování nových stromků 
- jídelna - podle některých ohlasů má proměnlivou kvalitu jídla…, prosíme o prověření, 

zda si děti mohou přidávat… 
 
 Zápis pořídila: Hana Lošťáková 
 
 
 
 


